

Club Anniversary – A Jamboree instead of a Special Dance Clubgeburtstag – Ein Jamboree statt eines Special Dance

Klaus Kietzmann Kuntry Kuzins SDC, Wiesbaden
und / and EAASDC Honorary Lifetime Member

Some clubs choose to celebrate their anniversaries each year with a special dance while others celebrate every ten years. One can of course step things up a notch and celebrate an important anniversary with a Jamboree. This is what the Kuntry Kuzins chose to do 2005 and 2015 for their 50th and 60th anniversaries. Alternatively one could have a special club night or a club outing, depending on the different tastes.

To conclude: Please check if it is possible to celebrate the next anniversary with a Jamboree instead of a special dance. You would then have more guests from Europe to celebrate with. There would be no need to look for a well-known caller as at least 20 ECTA leaders would be present bringing their fan clubs with them.

Translated by Diana Ohlemacher, Kuntry Kuzins

Manche Vereine feiern ihren Geburtstag jährlich mit einem Special Dance, andere nur die „runden“ alle zehn Jahre. Man kann aber noch eine „Schippe drauflegen“ und die „runden“ mit einer Jamboree feiern so wie die Kuntry Kuzins 2005 und 2015 ihren 50. und 60. Geburtstag. Natürlich kann man auch nur intern mit einer Special Clubnight oder einem Vereinsausflug feiern, je nach Geschmack.

Fazit: Bitte prüft bei dem nächsten „runden“ Geburtstag die Möglichkeit, dieses Jubiläum statt mit einem eigenen Special Dance mit einer Jamboree zu feiern. So habt ihr viel mehr Gäste aus ganz Europa, die mit euch euer Jubiläum feiern. So müsst ihr auch nicht nach einem bekannten Caller suchen, der viele Gäste anlockt, sondern es kommen ca. 20 ECTA Leader zu euch, die ihre Fanclubs mitbringen.

